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A Dunaújvárosi Sporthorgász Egyesület Ellenőrző Bizottságának 

beszámolója a 2016. évben végzett munkájáról 

 

A beszámoló mellékletei az Ellenőrző Bizottság jegyzőkönyvei, 

jelenléti ívei féléves, éves pénzügyi beszámolók táblázatai, valamint a 

közhasznúsági jelentés. Mellékletként csatoljuk továbbá a múlt év 

második felében készült horgásztanyai szekrények ügyében készült 

tanulmányt.  

2016-ban az Ellenőrző Bizottság: Kecskeméti László, Simon Csaba, dr. 

Borbás Péter, Vachter János összetételben tevékenykedett. 

Bizottságunkkal szemben a speciális elvárás szükségessé teszi, hogy a 

tavaly kivált Mag Gábor helyett új tagot találjunk. Ezennel közöljük, 

hogy jelöltünk van Józsa Tamás személyében, akit az elmúlt évben 

külsősként „edzettünk”.  

Foglalkozni kellett az egyesület jogkövető magatartásával, kiemelten 

a gazdálkodásával, bizonylati fegyelemmel, vagyonvédelemmel, 

haltelepítéssel, halvédelemmel és környezettudatos viselkedéssel. 

Mellékelt anyagok szerint az egyesület elnöksége az előírtak, illetve 

az aktualitásoknak megfelelően ülésezett határozatképesen. Minden 

alkalommal biztosított volt az Ellenőrző Bizottság jelenléte is.  

Az egyesület vezetése az egyre komplikáltabbá váló feltételek között 

is jogkövetően tevékenykedett.  

Az elnöki beszámoló részletesen taglalja a 2016 év minden búját-

baját, eredményét. Látható itt egyszerű év nincs és ez egyhamar nem 

is várható.  



2 
 

Figyelemmel kísértük az egyesület vagyonát, állapotát s annak 

gondozását megfelelőnek találtuk. Felügyeltük az eszközleltárt, a 

felújításokat és beszerzéseket.  

Természetesen az elmúlt évben is a pénzügyi gazdálkodás ellenőrzése 

volt a legfőbb feladatunk. Mostanra kialakított összegző táblázatok 

ezt könnyebbé teszik az Ellenőrző Bizottságnak és az Elnökségnek is.  

Ezek az anyagok már a honlapunkon is követhetőek. Az Ellenőrző 

Bizottság ezt elfogadta és elfogadásra javasolja. Természetesen 

elfogadásra javasoljuk a közhasznúsági beszámolót is, ami az előző 

anyag, más szempontok elvek szerinti csoportosítása. 

Két éve a gondnoki lakás felújításával kapcsolatos dolgokról készített 

részletes beszámolót bizottságunk. Múlt évben a horgásztanyai 

szekrények helyzetével kapcsolatos anyag készült. Készítői: Simon 

Csaba és Józsa Tamás. Az anyag alapos, megfontolásra méltó. Az 

elnökség tetszését elnyerte. 

 Az ellenőrző bizottsági üléseken az egyesület elnöke minden esetben 

kötelező jelleggel tájékoztatót tart, így a kétirányú tájékozódásunk 

biztosított.  

Halasítás. A horgászok egy része mindig elégedetlen. Bizottságunk 

még jó halasításról nem hallott. Vagy az időzítés, vagy a mennyiség, 

vagy a méret kicsi, nagy, vagy a minőség, de valamelyik mindig 

indokot ad az elégedetlenségre. Úgy gondoljuk, hogy ez nem 

feltétlenül baj, de minden igény soha nem kielégíthető. 

Horgásztársak elvárják, hogy az ellenőrző bizottság a halasításokat 

szakszerűen és hitelt érdemlően ellenőrizze, ez megtörtént. A 

telepített halak a telepítési tervek szerint, megfelelő mennyiségben 

és minőségben kerültek a vízbe. A múlt év tavaszán bekövetkezett 

problémákból (halpusztulás, halpenész) tanulva olyan lépéseket tett 

az egyesület, hogy ez már nem ismétlődhetett meg. 
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Halőreink minden haltelepítésnél szakszerűen közreműködtek, a téli 

lékeknek köszönhetően a tavaszi elhullás is nullának tekinthető. Az 

őrzéssel és a horgászrend ellenőrzésével kapcsolatos munkájuk is 

dicséretes. Beérni látszik a vezetésnek az a törekvése, hogy a 

foghatóság szinte egész szezonban egyenletessé váljon. A lerabolt víz 

jelensége ritkuló.  Ennek is köszönhető, hogy tagjaink törvénytisztelő 

sporthorgászhoz méltó viselkedése javuló. A tulajdonosi szemlélet 

eléréséhez még van mit fejlődnünk, mert miközben a mi halunkról 

van szó, sokszor túlzottan elnézőek vagyunk egymással. Az etikus 

viselkedéshez soroljuk, a törvényekhez nem kötött, íratlan szabályok 

betartását és a felelősségvállalást a környezetért. Ennek pedig 

jelenleg egyre nagyobb jelentősége van, mert a terveink miatt is 

nagyon fontos, hogy a rólunk kialakuló kép pozitív legyen. Az, hogy az 

év szigete lett a Szalki sziget, elismerése az egyesületünknek és a 

sporthorgászoknak. 

A Polgármesteri Hivatallal és a Szövetséggel kapcsolataink reményt 

keltően alakulnak, közös rendezvényeink és közösen beadott 

pályázataink nagyratörőek.  

A korábban kifogásolt PR-tevékenység komoly fejlődésen ment át, 

korábban nem tapasztalt mennyiségű cikk jelent meg az írott 

sajtóban, helyi rádióban és tévében is az egyesültünk sportéletéről, 

de a legjelentősebb mégis a kiválóan működtetett egyesületi honlap.  

Az egyesületi kommunikáció javítását további célként kellene 

megjelölni. Egyes területeken továbbra is rossz a megítélésünk, a 

kommunikáció hiánya miatt. Hiányzik a tanyai kommunikáció. 

„TANYA HÍRADÓ”Folyamatosan ki kellene plakátolni az egyesület 

vezetésének teljesítményét bemutató információkat. Például a 

telepítési információkat évről évre, diagrammal, a fegyelmi 

felelősségre vonásokat, ellenőrzések eredményeit, fogási naplók 
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összesítési eredményeit, létszám adatokat. Szemezgetni azokból, 

amik bemutatják a vezetés munkáját. Kiírni, hogy a telepítésre 

szívesen látunk bárkit, és jöjjenek el a nagyszájúak. Az Ellenőrző 

Bizottság tagjai között vannak tanyajárók, akik szívesen segítenek a 

felsorolt témák bármelyikében. 

 

Az Ellenőrző Bizottság az elmúlt évben is a tagság érdekeit szem előtt 

tartva végezte a munkáját, kérem a beszámoló elfogadását. 

Dunaújváros, 2017. március 20. 

 

       Vachter János 

            EB.elnök 

 


